

Retired Athletes Transformation Programme (Phase II)

退役運動員轉型計劃 (第二階段)

Enrolment Form for Retired Athletes

退役運動員登記表格

PART I Personal Information (to be completed by the applicant)

第一部份 個人資料 (由申請人填寫)

Name in Chinese: 中文姓名:	Name in English: 英文姓名:	Sex: <input type="checkbox"/> Male男 性別: <input type="checkbox"/> Female女
Date of Birth (DD/MM/YYYY): 出生日期 (日/月/年):	Year of Residence in HK: 居港年期:	HKID Card No.: 香港身份證號碼:
Residential Address: 居住地址:		
Email Address: 電郵地址:		
Contact Tel No.: 聯絡電話號碼:	Sport: 運動項目:	

PART II Sport Training and Achievements (to be verified by respective NSAs or HKSI)

第二部份 運動訓練及成績 (由相關的體育總會或香港體育學院核實)

Retired since (DD/MM/YYYY): 退役日期 (日/月/年):				
Please list the dates for receiving full-time or part-time sport specific training (DD/MM/YYYY): 請列出曾接受全職或兼職專項訓練日期 (日/月/年):	From 由		To 至	

Please list in chronological order your history of representing Hong Kong in participating in international/national events (starting with the most recent event):

請依年份順序列出曾代表香港參加的國際或全國賽事:

Year 年份	Name of Competition and Event Category 賽事名稱及項目	Result 成績	Remarks 備註

I hereby declare that the information provided in PART II is correct.

茲證明在第二部份填報的資料正確無誤。

Name:
姓名: _____

Organisation Name and Seal:
機構名稱及印章: _____

Position:
職位: _____

Date:
日期: _____

PART III Working Experience (to be completed by the applicant)**第三部份 工作經驗 (由申請人填寫)**

Date (MM/YYYY) (in chronological order) 日期 (月/年) (按日期順序列出)		Full time 全職	Part Time 兼職	Name of Organisation 機構名稱	Position 職位
From 由	To 至				

I consider that the (position) _____ at (name of organisation) _____ is relevant working experience to the post that I am applying at the (name of organisation) _____.

本人認為上述在(機構名稱) _____ 的(職位) _____ 與現時所申請在(機構名稱) _____ 的職位同屬相關的工作範疇。

PART IV Declaration**第四部份 聲明**

I hereby declare:

申請人聲明：

- I acknowledge that the personal data provided by means of this form will be used for signing up the database of the Programme only, and that I have the right to access and correct the personal data to my personal data.
本人明白此表格所提供的個人資料只會作為登記此計劃資料庫用途，及有權查閱或改正我的個人資料。
- I acknowledge that to the best of my knowledge and belief the information contained in this form is true and correct, or the enrolment will be cancelled.
本人明白此登記表格內填報之資料全屬正確無訛，否則登記資格將會作廢。

Signature of Applicant:

申請人簽署：

Date:

日期：
